
 

 
 

 
 
Zápis z  jednání komise pro kulturu a školství 
dne 12.9.2022 v restauraci Divadlo v Červeném Kostelci 
 
 
Přítomní členové: Řezníčková Kukulová Hana DiS.,  Mgr. Zakouřil Martin,   Ing.Kejzlar Roman,  
Mgr. Štěpánová Ludmila, Mgr. Jakubíková  Renata, Mgr. Nejmanová Marcela, Šimek Tomáš,                               
RNDr. Jiránková Vlastislava, Mgr. Kuřátková Miroslava 
 
 
 
Omluveni: Laštovičková Radka DiS, Mgr. Smetana David, Bc. Švanda Richard, Vondrová Martina, Hruška Milan, 
Fabiánová Zdena, Mgr. Vojtěch Kábrt, Ph.D. 
 
 
 
Hosté:Mgr. Šolcová Markéta, Regner Jiří 
 
 
Program:1/ Shrnutí působení kulturní a školské komise v tomto volebním období 
 

       2/ Úspory energií v kult. stáncích a dopad krize na kulturu 
 
                    3/ Informace ze školství 
 
                    4/ Diskuze a různé 
 
 
Paní předsedkyně přivítala přítomné členy komise a zahájila jednání. 
 
 
1/ Shrnutí působení kulturní a školské komise v tomto volebním období 
 
Paní předsedkyně poděkovala členům komise za dosavadní práci v komisi. Připomněla a shrnula práci komise 
v tomto volebním období při akcích a společně hodnotili  akce a realizace :                                                                       
-Oslavy 100 let výročí  založení  ČSR,  
-odhalení dvou plastik k výročí 30 let od Sametové revoluce- plastika 17.11. 1989, která visí na škole a připomíná 
listopadové události a místo, kde se občané scházeli  v tyto dny a plastika Průstřel, kterou daroval sochař a grafik 
Jaromír Brabenec městu, jako památník obětem komunismu 
- vstupní místnost- bývalý kupecký krámek v domku B. Němcové 
- rekonstrukce Malého sálu v divadle J.K. Tyla 
- rekonstrukce Kafkovy vily a Ateliérů, které opravila Charita 
- prostor mezi školami, který slouží všem občanům města a těší se velké oblibě 
Při hodnocení prostoru mezi školami padly různé názory na lavičky kolem legionáře a celkové řešení tohoto místa, 
které korespondují s názory občanů, ale celkově je rekonstrukce velice zdařilá a prostor si to zasloužil 
Rekonstrukce  kupeckého krámku , dnes zázemí pro zákazníky v Domku B. Němcové, přinesla velkou spokojenost 
s prodejem rozmanitých a vkusných suvenýrů, zahrada za domkem je též hojně využívána a domek ožil díky 
různým kulturním akcím  
Zvlášť poděkovala řediteli MKS Tomáši Šimkovi za vzornou práci v oblasti kultury a hlavně za vstřícnost a ochotu 
při spolupráci s komisí a spolky.  
 
 
 
 



 

 
 

 
 
2) Úspory energií a dopad krize na kulturu 
 
Ředitel MKS T. Šimek informoval přítomné o plánu na zateplení a vytápění  kina Luník, což by byla velká úspora 
energií. Budova se využívá nejen pro promítání a zkoušky Městského dechového orchestru, ale začalo tady 
fungovat Rodinné centrum Luňáček (bývalé„Káčko“), které nabízí aktivity pro děti i dospělé. 
 
 
Dopad krize na kulturu se projevuje hlavně malým zájmem lidí o zakoupení lístků v předprodeji – lidé kupují lístky 
na místě, což je pro organizaci a přípravu akce náročné.  
 
T. Šimek zhodnotil 68.ročník MFF a poprosil členy o nápady a náměty na další ročníky. 
 
 
3/ Informace ze školství 
 
Paní ředitelka ZŠ Lhota R. Jakubíková informovala o akci 16.9.2022 ve Lhotě  –  16.9.1902 získává Lhota vlastní 
vzdělávací institut a ve stavení čp. 131 začíná provizorní vyučování. Současně začíná výstavba školy a v srpnu 1903 
probíhá kolaudace nové budovy. Dne 16.9.2022 bude u domu č.131 nedaleko školy krátká vzpomínková akce, 
kterou pořádá ZŠ Lhota. 
 
Paní Nejmanová M.  informovala o Střední zdravotnické škole – „Zdrávce“. Informace poskytl ředitel školy pan 
Roman Hásek–škola v tomto školním roce začíná od prvních ročníků s počtem 50 žáků. Jsou otevřeny tři obory – 
obor Sestřička, obor Nutriční asistent a obor Masér. V příštích letech se budou ročníky a obory rozrůstat. 
 Současně je otevřen Domov Mládeže, kde je ubytováno 22 žáků. Funguje i jídelna pro žáky a od ledna 2023 bude 
jídelna vařit i pro veřejnost. Volné prostory nabídl  ředitelům  ZUŠ a ZŠ.  
 
 
 
4) Diskuse a různé 
 
Komise diskutovala nad problémem nedostatečné propagace města,  zejména  MFF (ve zpravodaji, na webových 
stránkách města). MFF je stěžejní festival roku a je třeba dát této akci větší prostor, propagaci, reklamu a  
především v místních médiích. Bylo by vhodné si na tento festival vyhradit více času a věnovat se mu naplno, 
každý den.  
 
Byl podán návrh na větší zviditelnění života a díla Břetislava Kafky. Bř. Kafka by měl být brán jako stěžejní 
osobnost Červeného Kostelce. K tomu by měly být více využity i prostory v knihovně. 
 
Ředitelka knihovny informovala o plánech a rekonstrukci budovy a o plánech práce v knihovně.  
 
Místostarosta J. Regner podal informace o návrhu na zpřístupnění věže kostela pro veřejnost s možným 
umístěním banerů se zmínkami o založení města apod.. Komise tento návrh podporuje. 
Dále seznámil členy s přípravou projektu na rekonstrukci Smetanových sadů. 
 
 
 
 
Byl podán návrh na neoficiální rozloučení se členy komise dne 17.10.2022 v restauraci Divadlo v 18hodin. 
 
 
 
 
 



 

 
 

 
 
 
 
Zapsala: Nejmanová Marcela 

 
Dne:20.9.2022 
 
Ověřil: Hana Řezníčková Kukulová 
 
 
 
 

 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
              

       Hana Řezníčková KukulováDiS. , v.r. 
          předseda 


